
Verslag Bewonersnetwerk Venlo-Zuid     9-3-2022 
 
Aanwezig: 15 personen 
Locatie: De Zwanehaof 

 
1. Welkom/vaststellen agenda 

De voorzitter opent de vergadering even na 19:00 uur. De laatste 
vergadering was 8 september 2021 en door nieuwe coronamaatregelen is 
de vergadering van 8 december 2021 komen te vervallen. Daardoor is er 
lange tijd weer niets doorgegaan wat betreft bijeenkomsten van netwerk of 
werkgroepen. Enkele werkgroepen hebben wel wat bijeenkomsten gehad. 
Sommige actieve buurtbewoners zijn behoorlijk ziek geweest. 
Eén bewoner wil graag een agendapunt Hagerhof-Oost Gas(t)vrij 
toevoegen. Dat is akkoord.  
De woordvoerder van de ecologische stadstuin heeft vooraf gevraagd of 
het agendapunt 7 over de subsidie naar voren gehaald kan worden 
wegens andere verplichtingen. Ook dat is akkoord. We doen dat 
aansluitend aan agendapunt 2. 
De voorzitter deelt mee dat de pogingen om het bestuur van het netwerk te 
vergroten zijn spaak gelopen. Er waren drie kandidaten maar die hebben 
allemaal voordat er een kennismakingsgesprek kon worden gedaan 
afgehaakt. Het bestuur zal opnieuw actie ondernemen. 

2. Ingekomen stukken 
Er zijn geen relevante ingekomen stukken voor de vergadering. Dat heeft 
mede met de lockdown te maken die we achter de rug hebben. 

7. Aanvraag financiële bijdrage voor Ecologische stadstuin 
Bestuurslid Frank Verkoijen van Stichting Ecologische Stadstuin Venlo Oud 
Zuid houdt een korte presentatie over de stand van zaken in de 
Ecologische Stadstuin en gaat in op de aanvraag voor een bijdrage van het 
bewonersnetwerk voor plannen die nog niet gerealiseerd zijn.  
De stichting vraagt een bijdrage van €3.350,- op een totaal bedrag van 
€10.850,- voor de realisatie van enkele voorzieningen die nog gebouwd 
moeten worden zoals een volière/dierenverblijf, een overkapping en een 
houtopslag. 
Het betreft een eenmalige bijdrage. De stadstuin moet in de toekomst 
zelfvoorzienend zijn. Er volgt een korte discussie over hoe vaak een 
instantie bij het Bewonersnetwerk kan aankloppen voor een bijdrage. 
Hierover is volgens de secretaris in het verleden een afspraak gemaakt. 
We zoeken dat op. 
De vergadering stemt in meerderheid in met de gevraagde bijdrage. De 
officiële opening van de Ecologische Stadstuin is gepland op 23 april 2022.  

3. Mededelingen        
- vacature(s) bestuur BNVZ) 
Hierover is bij agendapunt 1 al het nodige gezegd. 

4. Verslag van 8-9-2021 
De voorzitter geeft dat dit weer een verslag is op hoofdlijnen gevolgd door 
actiepunten.  
Bij het behandelen van de actielijst geeft Gerard Cornelissen aan dat hij 
teleurgesteld is dat hij zelfs na drie keer geen antwoord op zijn ingezonden 



brief heeft gehad en dat hij die in het verslag opgenomen had willen zien. 
Verder geen aanvullingen vanuit de vergadering. 

5. Verslag kascontrolecommissie 
De commissie bestaat uit Mia Moors, Tilly Wulms en Christel Briescke. 
Mia doet verslag. De commissie is op 25 januari 2022 bij elkaar gekomen 
en heeft de financiële stukken gezien en gecontroleerd. De commissie 
heeft geen onrechtmatigheden aangetroffen en keurt daarmee de 
financiële administratie en de afgelegde verantwoording van de 
penningmeester goed.  
De commissie heeft geconstateerd dat; 
a. de kasstukken compleet en in overeenstemming met de werkelijkheid 
zijn, 
b. het kassaldo overeenkomst met de kasstukken, 
c. het saldo op de bankgirorekening overeenkomt met de kasstukken. 
De commissie stelt voor om de penningmeester tegen alle verdere navraag 
en verantwoording over het boekjaar 2021 te vrijwaren. 
- verkiezing nieuw lid kascontrole 

Uit de vergadering komt geen nieuwe voordracht voor een nieuw 
commissielid. De penningmeester stelt voor om de huidige 
commissieleden opnieuw te benoemen. Dit voorstel wordt doorgevoerd. 
Later sluit Teun Hol zich ook nog aan.   

6. Stavaza, vragen, aanvullingen 
De voorzitter loopt de Stavaza (stand van zaken binnen de werkgroepen) 
na en vult aan dat er een werkgroep Leefbaarheid Tegelseweg actief is. Er 
is in het najaar 2021 een grotere bijeenkomst waar ongeveer 30 mensen 
aansloten en daaruit is een werkgroep van 5 personen gevormd om Kees 
Dijkmans te ondersteunen. Deze is ook lid van die werkgroep. De groep is 
de afgelopen tijd een paar keer bij elkaar geweest. 
Ook heeft het bestuur contact gehad met bewoners van de Mina 
Kruzemanstraat over parkeeroverlast van VieCuri medewerkers die in dat 
gebied speelt. 
De werkgroep IJsvogelstraat is nog niet in grotere samenstelling bij elkaar 
geweest. Binnen andere halve maand zal het bestuur dit opnieuw 
proberen. De bedoeling is dat zowel bewoners uit de nieuwbouw en 
bewoners van de al lang aanwezige bebouwing in de nieuw te vormen 
werkgroep zitting hebben en samen de inrichting van dat gebied bepalen. 
Een vertegenwoordiging van de gemeente zal daarbij ook aansluiten.   

7. Aanvraag financiële bijdrage voor Ecologische stadstuin 
Dit punt is al eerder behandeld.  

7b      Zorgen om het project Gas(t)vrije wijk Hagerhof-Oost 
Bewoners en werkgroeplid Hans Thijssen legt een paar zorgen op tafel 
rondom het project Gas(t)vrije wijk Hagerhof-Oost. In dit project wil de 
gemeente samen met onze wijk nadenken hoe we een deel van Venlo-Zuid 
de op een betaalbare manier warm houden zónder aardgas, maar met 
méér comfort in je huis en in je straat. 31 maart 2021 heeft de 
gemeenteraad ingestemd met het plan hoe Venlo aardgasvrij gaat worden. 
Dit staat in de Transitievisie Gebouwde Omgeving 2021. Bestuursleden 
van het Bewonersnetwerk hebben enkele bijeenkomsten over dit plan 
bijgewoond. Een eigen werkgroep binnen het Bewonersnetwerk bestaat 
(nog) niet. Volgens Hans leeft het gevoel in de wijk dat de bewoners die in 



huizen wonen die van het gas af moeten, proefkonijn zijn en dit project, 
waar ook twijfels zijn over de haalbaarheid, door de strot krijgen geduwd. 
Ook het gevoel dat de politiek voor het project Gast(t)vrij Hagerhof-Oost 
een onomkeerbaar besluit heeft genomen, werd op tafel gelegd. Om 
iedereen goed te informeren heeft het bestuur van het netwerk besloten 
een informatieavond te organiseren.  

8. Rondvraag 
-Gerard Cornelissen maakt zich zorgen over de lage opkomst tijdens de 
plenaire vergaderingen. Hij mist ook woordvoerders van wijkinstanties, 
woningbouwverenigingen en politie op plenaire vergaderingen. Hij brengt 
naar voren dat naar zijn mening de opzet van de plenaire vergadering 
verandert moet worden. Hij prefereert een opzet die is gebruikt voor de 
Buurt Bestuurt-avond die zo’n 180 mensen trok. 
De secretaris legt uit dat de huidige opzet de afgesproken werkwijze is van 
het Bewonersnetwerk. De voorzitter benadrukt dat het echte werk in de 
werkgroepen gedaan moet worden en dat de 4-jaarlijkse plenaire 
vergaderingen zijn om te kijken waar we staan. De secretaris geeft aan dat 
mensen ook hebben aangekondigd weg te blijven omdat de sfeer tijdens 
de vergaderingen in het verleden niet goed was.  
-Een andere aanwezigen vraagt zich af of het bestuur genoeg doet om de 
plenaire vergaderingen van BNVZ bekend te maken in de wijk. De 
voorzitter zegt dat alle mogelijke communicatieplatforms gebruikt worden, 
maar dat tips altijd welkom zijn. 
-Joop vd Bovenkamp vertelt dat hij in de Reigerstraat en met name het 
deel bij het “pleintje” een werkgroep wil vormen met medebewoners die 
zich om de inrichting van de openbare ruimte gaan bekommeren. Het 
bewonersnetwerk juicht dit toe. Het bestuur van het netwerk zal contact 
met hem opnemen om samen die nieuwe werkgroep te helpen vormen.  

9. Afsluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 20:55 uur.     

 
De volgende vergadering is op woensdag 8 juni 2022 19:00uur 
 
 
 

Actielijst: 

ACTIE DOOR WIE WANNEER KLAAR 

Finale poging voor 
werkgroep IJsvogelstraat 

Bestuur & bewoners Voor mei 2022 
bijeenkomst  

Helpen bij vorming 
werkgroep Reigerstraat 

Bestuur & bewoners Begin voor mei 2022 

Uitbreiding bestuur BNVZ Bestuur & bewoners zsam 

Hoe vaak mag je een 
financiele aanvraag doen 

bestuur zsam 

Bijeenkomst Gast(t)vrij 
Hagerhof-Oost 

Bestuur   

Kijken naar betere 
bekendmaking Plenaire 
vergadering 

Bestuur en werkgroep 
communicatie 

 



   

   

   

   

 


